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Protokół z II  
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy która odbyła się w dniu 5 grudnia 2014 roku w 

godzinach 1205-1310 w Sali konferencyjnej urzędu gminy. 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził radny Skrzypek – przewodniczący rady. Powitał 
zebranych radnych (15 obecnych ) Wójta i panią Sekretarz i Skarbnik.  Dodał, że 
poniższy porządek posiedzenia doręczono radnym w korespondencji.  
1. Otwarcie sesji. 
2.  Wybór Sekretarza Sesji. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Wybór przewodniczących komisji stałych: 
a) Rewizyjnej, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Rewizyjnej, 
b) Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Budżetowo-
Gospodarczej  i Rolnictwa, 
c) Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i Spraw Socjalnych. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
6.  Ustalenie liczby członków oraz składu osobowego komisji: 
a) Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór członków komisji Budżetowo-Gospodarczej                
i Rolnictwa,   
b) Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór członków komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy. 
8. Interpelacje radnych. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad II sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 
 
Na sekretarza posiedzenia wybrano radnego Grzegorskiego – wyraził zgodę. 
Przewodniczący rady zaproponował usunięcie z porządku posiedzenia punktu 7 
dotyczącego wynagrodzenia Wójta, dodał, że zagadnienie powinno być omówione w 
komisjach . 

- radny Worach pytał o radnych wnioskodawców sesji nadzwyczajnej oraz 
uzasadnienie. 

- radny Skrzypek Przewodniczący Rady oznajmił, że są to radni Kacprzak, 
Szufladowicz Maciej, Grzegorski, Wiechecki i Szufladowicz Zuzanna. 

- radny Worach dodał, że jeżeli wnioskodawcy zgadzają się na usunięcie punktu 
7 to ona nie ma nic przeciwko, 

- radny Grzegorski jako wnioskodawca oznajmił, że przychyla się do wniosku 
przewodniczącego, 

- za zdjęciem punktu 7 z porządku obrad głosowano jednogłośnie. 
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Porządek posiedzenia po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2.  Wybór Sekretarza Sesji. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Wybór przewodniczących komisji stałych: 
a) Rewizyjnej, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Rewizyjnej, 
b) Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Budżetowo-
Gospodarczej  i Rolnictwa, 
c) Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i Spraw Socjalnych. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
6.  Ustalenie liczby członków oraz składu osobowego komisji: 
a) Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa, 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór członków komisji Budżetowo-Gospodarczej                
i Rolnictwa,   
b) Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
- Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór członków komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
8. Interpelacje radnych. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad II sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 
 
Ad.4 Radny Kacprzak zgłosił kandydaturę radnego Grzegorskiego na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, dodał, że jest długoletnim radnym i zna 
zagadnienia 

- radny Grzegorski wyraził zgodę. 
- innych kandydatur nie zgłoszono. 

Za wyborem radnego Grzegorskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz 
przyjęciem uchwały stwierdzającej wybór głosowano jednogłośnie. 
Radny Skrzypek Przewodniczący Rady odczytał stosowną uchwałę o wyborze. 
Ad.4.b. Radny Wiechecki zgłosił kandydaturę radnego Kacprzaka na 
przewodniczącego komisji budżetowo-gospodarczej i rolnictwa, dodał, że radny 
Kacprzak posiada doświadczenie samorządowe. 

- radny Kacprzak wyraził zgodę. 
- innych kandydatur nie zgłoszono. 

Za podjęciem uchwały stwierdzającej wybór radnego Kacprzaka na przewodniczącego 
komisji Budżetowo-Gospodarczej  i Rolnictwa głosowano jednogłośnie. 
Ad.4.c. Radny Grzegorski zgłosił kandydaturę radnego Szufladowicza na 
przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych, dodał, że 
radny był nauczycielem, dyrektorem i zna problemy oświaty. 

- radny Szufladowicz wyraził zgodę. 
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Za podjęciem uchwały stwierdzającej wybór radnego Szufladowicza na 
przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia  i Spraw Socjalnych głosowano 
jednogłośnie. 
Ad.5. Radny Grzegorski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że zwyczajem 
tej rady jest, że przewodniczący dobiera sobie radnych do komisji, zaproponował na 
członków radnych Marię Jakubczyk – wyraziła zgodę, Grzegorza Świądra – wyraził 
zgodę, Sylwestra Maleja – wyraził zgodę i radnego Henryka Grzybka – wyraził zgodę. 

- radny Serafin pytał o podstawę ustalonej liczby radnych komisji rewizyjnej. 
- pani Duraj Sekretarz Gminy oznajmiła, że o ilości członków komisji rewizyjnej 

decyduje statut gminy, zapoznała zebranych ze stosownymi zapisami statutu. 
- innych kandydatur nie zgłoszono. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
głosowało 14 radnych, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
Ad.6.a. Radny Kacprzak zaproponował 5 osobowy skład komisji.  
Propozycję 5 osobowego składu komisji przegłosowano jednogłośnie. 
Do składu osobowego komisji budżetowo-gospodarczej i rolnictwa zaproponował 
radnych:  Zdzisława Serafina – wyraził zgodę, Kazimierza Wiecheckiego – wyraził 
zgodę, Mieczysława Woracha – wyraził zgodę, Zuzannę Szufladowicz – wyraziła 
zgodę. 

- innych kandydatur nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia liczby członków, składu osobowego 
i zakresu działania Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa Rady Gminy 
Poświętne głosowano jednogłośnie.  
Ad.6.b. Radny Maciej Szufladowicz przewodniczący komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i Spraw Socjalnych zaproponował czteroosobowy skład komisji 
reprezentujące wszystkie środowiska, zaproponował radną Małgorzatę Mnich – 
wyraziła zgodę, radnego Jacka Zarębę – wyraził zgodę i radną Monikę Żak. 

- radna  Żak stwierdziła, że nie widzi się w pracach tej komisji ze względu na 
trudne zagadnienia, które będą dotyczyć powrotu szkoły w Dębie poprosiła o 
przydzielenie do innej komisji. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy stwierdziła, że radny ma prawo nie brać udziału w 
pracach komisji, dodała, że statut nie wprowadza ograniczeń, radny może 
należeć do nieograniczonej liczby komisji, omówiła zasady członkostwa 
radnych w komisjach,  

- radny Szufladowicz dodał, że jego intencja było aby w komisji były osoby z 
każdego obszaru, a komisja oświatowa nie będzie zajmowała się tylko 
reaktywacją szkoły w Dębie ale również wiele innych zagadnień nie tylko 
oświatowych, ktoś z tego środowiska powinien być w tej komisji.  

- radny Worach stwierdził, że zastanawia się gdzie popełniono błąd, skoro były 
gotowe listy, to należało zapytać radnych czy widzą się w pracy w takiej 
komisji, staję w obronie pani Żak, każdy radny powinien angażować się w 
prace rady i nie chciałby aby była zepchnięta na margines i nie była w żadnej 
komisji,  oceniana jako ta która nie angażuje się w pracę, nie ma problemu aby 
na następnej sesji  dokonać zmiany. 

- radny Grzegorski oznajmił, że nie popełniono tu błędu,  nigdy nie było 
wcześniejszych uzgodnień, każdy radny może mieć swoje zdanie w komisji i w 
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ogóle nie musi zgadzać się z przewodniczącym komisji, byłoby dobrze gdyby 
pani należała, uważam, że jest pani potrzebna w tej komisji, do tej pory nie było 
podobnego przypadku. 

- radny Świąder oznajmił, że jest zaszczytem dla niego praca w komisji 
rewizyjnej z takim przewodniczącym, radny deklaruje chęć pracy w danej 
komisji, nie chciałbym być rzecznikiem radnej, koleżanka jest radną pierwszą 
kadencję, wiem co czuje, miałem podobną sytuację osiem lat temu, nieprawdą 
jest, że nie było dogadywania oczywiście w cudzysłowiu. Cztery lata temu po 
zgłoszeniu kandydatur na przewodniczących ogłoszono przerwę i 
przedyskutowano, nie byłoby tej dyskusji gdyby było dogadane, 
osiągnęlibyśmy szybko cel, teraz jest sytuacja patowa, nie wyraziłbym zgody 
do komisji oświatowej bo się na tym nie znam, to nie znaczy, że znam się na 
komisji budżetowej czy rewizyjnej, nie dziwmy się, że nie chce robić czegoś na 
czym się nie zna. 

- radna Szufladowicz Zuzanna oznajmiła, że widziała się w komisji oświatowej z 
racji na swoje zainteresowania, dodała, że chętnie się zamieni. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy oznajmiła, że zmiany uchwały można dokonać 
dopiero na następnej sesji. 

- radny Kacprzak oznajmił, że przewodniczący komisji dawali propozycje, 
nikogo nie zmuszali  a obecnie nie możemy cofnąć głosowania 
 

radny Skrzypek przewodniczący rady ogłosił przerwę w posiedzeniu. ( godz. 1235 ). 
Po wznowieniu posiedzenia o godz. 1243 radny Szufladowicz zaproponował panią 
Szufladowicz do składu osobowego komisji oświatowej. Radna wyraziła zgodę. 
Za podjęciem uchwały stwierdzającej wybór członków komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i Spraw Socjalnych głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. 

- radny Serafin zapytał czy nazwa komisji jest pełna ponieważ wydaje się, że 
brakuje tu kultury fizycznej. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy odczytała paragraf 15 statutu mówiący o nazwach 
komisji stałych rady Gminy, dodała, że w przypadku zmiany nazwy organ 
nadzoru uchyli uchwałę. 

Ad.8 Interpelacji nie było 
Ad.9. Radny Serafin poruszył problem kolejności odśnieżania dróg gminnych, pytał o 
zasady odśnieżania, o bazę sprzętową, dodał, że chciałby aby odśnieżanie odbywało 
się na dotychczasowych zasadach. 

- pan Franas Wójt Gminy zapewnił, że wszystko jest przygotowane do zimy, 
ostatnio dokupiono soli, jestem po sprawdzeniu stanu dróg co zrobiłem na 
początku urzędowania, nie wiem skąd pana obawy, nigdy nie miało miejsca i 
nie będzie miało miejsce dzielenie gminy na lepszych i gorszych, na 
poprzedniej sesji apelowałem aby nie dzielić na gorszych i lepszych. Widzę, że 
pan będzie dalej mówił, że są lepsi i gorsi, jako Wójt będę podkreślał, że 
wszyscy są równi. Co do szczegółów to proszę wystąpić na piśmie wtedy na 
następną sesje przygotuje szczegóły, mamy odpowiedni i przygotowany sprzęt. 

- radny Serafin oznajmił, że nie chciał wzbudzać emocji ani agresji, jestem 
radnym i na wyrost chciałem poruszyć pewne kwestie. Poprzednio odśnieżanie 



5 
 

było prowadzone właściwie, obecnie ze względu na remont drogi mamy 
utrudniony dojazd, powinniśmy się wzajemnie wspierać a nie budzić irytację i 
niechęć, wyborcy nas ocenią.  Nie chcę być biernym radnym, mój głos jest 
podyktowany troską wyrażoną zapobiegawczo. 

- pan Franas Wójt Gminy oznajmił, że obecna sesja jest typowo techniczna, 
szanujmy swój czas i nie prowadźmy zbędnych dyskusji, apeluję do wszystkich 
idźmy do przodu, mamy przenieść urząd do Dęby aby był pan bardziej 
doceniony, jestem wójtem również Buczku, Dęby i Dęborzeczki, nie będę 
zapominał o Buczku czy Dębie, dlaczego poprzedni Wójt nie wykonał przez 12 
lat polaczenia z Dębą drogą powiatową gdzie powiat partycypował w kosztach, 
nie dzielmy gminy, nie patrzmy w przeszłość tylko w przyszłość, przestańmy 
dzielić, radny Świąder pamięta kiedy brak odśnieżania prowadziło do tragedii, 
mam również ograniczone środki, można zadawać pytania, pisać interpelacje 
wtedy pracownicy odpowiedzą na każde pytanie. 

- radny Worach odnośnie wniosku o nadzwyczajną sesję stwierdził, że chciałby 
poznać uzasadnienie na jakiej podstawie i dlaczego sesja nadzwyczajna. 

- przewodniczący Rady oznajmił, że wniosek uzasadnienia nie ma, odczytał 
wniosek, przedstawił radnych wnioskodawców. 

- radny Worach oznajmił, że rozumie, że jest to odpowiedź, stwierdził, że 
wniosek powinien mieć uzasadnienie, nie opierać się na samych podstawach 
prawnych, sesja nadzwyczajna to nie jest zwykła sesja, uważa, że jest to krótki 
czas na przygotowanie, dodał, że nie widzi sytuacji nadzwyczajnej 
wymagającej takiego trybu, można było zwołać sesję w normalnym trybie, 
łącznie z zaproszeniem sołtysów i gości, przewodniczący nie musi akceptować 
każdego wniosku, to jest decyzja przewodniczącego. 

Ad.10. Przewodniczący Rady przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych i 
nieprowadzeniu działalności gospodarczej na majątku gminy. 

- pan Kośka pracownik biura rady zapoznał zebranych z organizowanym w 
Drzewicy szkoleniu dla radnych oraz koniecznością uczestnictwa. 
Zaproponował uzgodnienie kto z radnych pojedzie własnym pojazdem aby 
można było wydać delegacje. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy zaapelowała do radnych o udział w szkoleniu, 
dodała, że jest to bardzo ważne szkolenie dla radnych, prosiła o aktywne 
uczestnictwo w szkoleniu. 

- radny Skrzypek przewodniczący rady zapoznał radnych z obowiązująca 
uchwałą w sprawie wysokości diet radnych. 

- pan Koska pracownik biura rady przypomniał zasady wypełniania oświadczeń, 
zadeklarował pomoc w wypełnianiu oświadczeń. Dodał, że oświadczenia 
weryfikuje urząd skarbowy, który bardzo często wnosi zastrzeżenia. 

Po wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady sesji i zakończeniu dyskusji o 
godzinie 1310 Przewodniczący Rady radny Skrzypek zamknął posiedzenie. 
Protokołował 
        Przewodniczący Rady 
Bolesław Kośka 
        Przemysław Skrzypek 


